
 
 

Dordrecht, 19 oktober 2020 
 
Vragen ex artikel 40 Reglement van Orde 

 
Betreft: De historische Damiatebrug 

 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van Dordrecht. 
 
Geacht College, 
 
Het college heeft het voornemen de bediening van de Damiatebrug ‘op afstand’ te doen 
plaatsvinden. Dat heeft in meerdere opzichten nogal wat gevolgen, zowel ruimtelijk (het aanzicht), 
technisch, als ook financieel. Bespreking van dit onderwerp staat voorshands in de raadscommissie 
Fysieke Leefomgeving geagendeerd op dinsdag 17 november a.s.  
 
Wij hebben uw beantwoording van de door de fractie van de PVV Dordrecht gestelde vragen gelezen. 
Die geven onze fractie echter niet het gewenste inzicht m.b.t. de wenselijkheid, c.q. noodzakelijkheid 
de brug te voorzien van allerlei ‘attributen’, die enorm afbreuk doen aan het nu zo fraaie uiterlijk van 
de brug, dé hotspot voor fotografen in ons historische havengebied. 
Om die reden leggen wij uw college de volgende vragen ter beantwoording voor:  
 

1. Op welke tijdvakken per dag, c.q. per week, wordt de Damiatebrug tot op heden, al dan niet 
wisselend per seizoen, geopend? 

2. Wat zijn daarbij de ‘spits-‘ en daluren, ook seizoengericht? 
3. Voor welke doeleinden moest de brug zoal worden geopend, voor particulieren of voor 

commercieel gebruik? 
4. Wat was de bedieningsfrequentie per dag/week/maand voor het openen van de brug, over  

het jaar 2019? 
5. Wat waren de personele en overige kosten m.b.t. het bedienen van de brug in 2019? 
6. Welke investeringskosten worden met prijspeil 2021 geraamd voor het ‘op afstand’ gaan 

bedienen van deze brug? 
7. Waarop hebben deze investeringskosten dan betrekking op? 
8. Welke exploitatiekosten zijn op jaarbasis geraamd op het ‘op afstand’ bedienen van deze 

brug? 
9. Waaruit bestaan deze kosten van exploitatie en afschrijving, nader uitgesplitst? 
10. Welke bruggen in het historische havengebied worden op dit moment ook ‘handmatig’ 

bediend? 
11. Mocht dat zo zijn, blijven deze bruggen ook in de toekomst handmatig bediend worden en zo 

ja, door wie? 
12. Staat het college open voor de mogelijkheid dat het handmatig blijven bedienen van de 

Damiatebrug wordt overgedragen aan een door een hiertoe op te richten stichting?  
 
De CDA-fractie gaat er zonder meer vanuit dat bovenstaande vragen tijdig voor de behandeling van 
dit onderwerp in de commissie Fysieke Leefomgeving van 17 november a.s. zullen zijn beantwoord. 
 
Met vriendelijke groet, 
Theo Oostenrijk  


